
Proces-verbal 
incheiat in gedinta ordinara a Consiliului 

General al Municipi~~lui Bucuregti din data de 31 martie 2007, 
orele 10,30 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill din cladirea 
Primariei Murlicipiului Bucuregti, la care au participat 52 din cei 54 de 
consilieri generali. 

La gedinta au participat urmatorii: domnul primar general Adriean 
Videanu, domnul Ludovic Orban viceprimar al Municipiului Bucuregti, domnul 
Toma Tudor Secretar General al Municipiului Bucuregti. 

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al 
Primariei Municipiului Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub 
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuregti, presa gi 
televiziunea. 

La gedinta au fost absenti urmatorii: Berbecaru A, Tudorache Dl 
Untaru V 

Dlsecretar general al municipiului Bucure~ti, Tonia Tudor 
Bine ati venit la lucrarile gedintei Consiliului General de astazi. Va 

anunt ca i n  sa la sunt prezenti 50 de consilieri generali. Voi citi inainte 
n~tificsri si cateva plangeri prealabile formulate irr~petriva anunlitor hotariri 
ale C.G.M.B. ~i anume: 

Societatile Comerciale CI - CO S.A., lvimpex S.R.L. gi Bivuac lmpex 
S.R.L. prin adresele inregistrate la Directia Asistenta Tehrlici gi Juridica a 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti sub nr.193, 195 gi 
188123.01.2007 au formulat plingeri prealabile administrative prin care 
solicita revocarea partiala a Hotaririi Consiliului General al Municipiului 
Bucuregti nr.21312005 privind aprobarea unor Planuri Urbanistice Zonale, 
respectiv pozitia nr. 63 din anexa hotaririi -PUZ- str. Ziduri MogilPiata Obor. 

Societatea CI - CO S.A. precizeaza ca prin adoptarea Planului 
Urbanistic Zonal mentionat a fost incalcat dreptul de proprietate privata al 
acesteia. 

Societatile lvimpex S. R. L. gi Bivuac lmpex S. R. L. precizeaza ca 
Planul Urbanistic Zonal a fost elaborat gi depus spre aprobarea Consiliului 
General al Municipiului Bucuregti fara avizele gi acordurile cerute de 
legislatia i n  vigoare. . 



Prin adresele inregistrate la Directia Asistenta Tehnica gi Juridica a 
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti sub nr. 228 si 229125.01.2007 
Societatile Comerciale Foigor S.A., Cotroceni S.A., Titan AL S.A., Apolodor 
S.A., Rom Vial S.A. gi Societatea Cooperativa Me9teygareasca Eledur 
solicit2 reanalizarea Hotararii Consiliului General al Municipiului Bucuregti nr. 
21512006 modificata prin Hotarsrea nr. 24812006, referitoare la 
reglementarea raporturilor contractuale privind spatiile cu alt5 destinatie 
declt aceea de locuint3 aflate in  administrarea Consiliului General al 
Municipiului Bucuregti. 

SocietStile mentionate precizeaza cB in  Anexa nr. 2 a Hotgrlrii 
21512006 modificati prin 24812006 nu sunt cuprinse o serie de activitati 
comerciale, aflindu-se i n  imposibilitatea stabilirii gi calcularii chiriilor, intruc8t 
nu au la ce sa se raporteze. 

Prin prezenta vs aducem la cunogtinfa c21 Asociatia Nationals a 
Operatoriilor in  Dezinsectie, Dezinfectie 9i Deratizare din Rom3nia a form~~lat 
plsngere prealabilg solicit8nd revocarea Hotaririi C.G.M.B. nr. 14612005 
privind aprobarea Regulamentului de organizare si functionare a serviciilor 
publice de salubrizare in Municipiul Bucuresti deoarece consideri ca acest 
act adrninistrativ are un caracter abuziv gi nelegal. 

Prin adresa Pnregistrata la Cabinet Secretar General al Municipiului 
Bucuregti cu nr. 9041612007 9i la Directia Asistents Tehnica 9i Juridica a 
Consiliului General al Municipi~~lui Bucuregti sub rlr. 71812007, Institutia 
Prefectului Mur~icipiului Bucuregti a comunicat notificarea formulata de S.C. 
ZOILOS INVES1-ITII S.R.L. 

Societatea precizeazs ca Primaria Municipiului Bucuregti impreung cu 
Ordinul Arhiteqilor au elaborat gi supus avizarii o documentatie PUZ care 
are ca scop modificarea indicilor urbanistici pentru fiecare proprietate din 
aceasta zona (respectiv zona care cuprinde gi str. Pictor Verona) dandu-se 
astfel o destinalje culturals. 

Cu privire la acest proiect societatea Pn cauza mentioneaza ca nu au 
fost notificati, 'inc5lc2ndu-se astfel prevederile art. 57 alin. 1 din Legea 
35012001 precum ~i drepturile acesteia 'in calitate de proprietar. 

Prin prezenta vs aducem la cunogtinta cs S.C. Victorex Investments 
Consultants S. R. L. a formulat plingere prealabils solicit3nd revocarea 
Hotarlrii C.G.M.B. nr.5512007 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal- 
Sos. Nordului nr. 94-96, sector 1 deoarece i n  opinia contestatarului s-a 
realizat in mod nelegal atat schirnbarea destinafiei cat gi modificarea situafiei 



juridice a Parcului Scoala Herastrau, din spatiu verde anienajat existent, 
proprietate public2, i n  zona construibila la solicitarea unei persoane private. 

Prin adresa inregistrati la Cabinet Secretar General al Municipiului 
Bucuregti cu nr. 10141612007 gi la Directia Asistenta Tehnica gi Juridic2 a 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti sub nr. 75612007, lnstitutia 
Prefectului Municipiului Bucuregti, i n  exercitarea dreptului de control al 
legalititii actelor administrative, conform art. 24 alin. 1 lit. f coroborat cu art. 
26 din Legea nr. 34012004, modificat2, privind lnstitutia Prefectului, a retinut 
ca, sub aspectul formei, c i t  gi sub aspectul fondului, Hotariirile Consiliului 
General al Municipiului Bucuregti nr. 45, 56, si 6312007 nu au fost adoptate 
cu respectarea conditiilor de legalitate specifice actelor administrative. 

Secretarul General al Municipiului Bucuregti a refuzat semnarea 
actelor administrative in  cauzii, conform opiniilor motivate anexate la 
hot5r5rile mentionate mai sus. 

Prin prezenta v i  aducem la cunogtinta ca S.C. Modern S.R.L. a 
formulat pl5ngere prealabila contestind Tnlocuirea vechiului contract de 
locatie cu nod contract in  conformitate cu H.C.G.M.B. nr.3212007 ca fiind 
nelegal2. 

Vreau sa va spun c3 111 saI5 sunt 51 de consilieri generali. 
Va supun la vot procesul-verbal al gedintei ordinare din data de 

20.02.2007. Cine este pentru ? - 45 voturi, impotriv3 ? - 1 vot (Stan I), 
Abtineri ? - 5 voturi (Giugula M, MZragescu N, C5mp~lrean M, Surulescu A, 
Goncea L) 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Doamnelor gi domnilor consilieri, stimati invitati, bine ati venit la gedinta 

Consiliului General de ast2zi. Pentru inceput doresc s2 dau cuvintul 
domnului primar general sa fats observatii cu privire la ordinea de zi. 

Dl.consilier B5leanu Dorin 
i n  legatura cu procesul-verbal, pentru a intra in  legalitate, rugam sa fie 

trecut pe site. Aga prevede legea. 

Dl. primar general Adriean Videanu 
Stimafi colegi, va propun ca pe ordinea de zi, pi-imul punct, gi celelalte 

se renumeroteaza, sa fie proiectul de hotar2re privind validarea domnului 



Mihai Voicu i n  functia de consilier in  cadrul C.G.M.B. la solicitarea Partidului 
Social Democrat din Romsnia. 

V-a9 ruga domnule pregedinte sa fiti de acord sZI supuneti aprobarii 
C.G.M.B. scoaterea de pe ordinea de zi a urmatoarelor puncte de pe ordinea 
de zi: 21, 23, 24, 39, 40, 42, 46, 4.7, 48, gi 49. 

Domnule pregedinte, permiteti-nii ca i n  fata Consiliului General sa dau 
anumite explicatii legat de scoaterea punctelor 46, 47, 48 gi 49 de pe 
ordinea de zi, care Tnseamn5 notificarea c5tre Apa Nova cu privire la 
demararea procedurilor de accesare a garantiilor de executie. Stimati colegi, 
din analiza hotariirilor C.G.M.B. nr.271 care este anexa contractului de 
concesiune, modificata prin Hotiirsrea nr. 15312001 gi Hotar3rea 
nr.23312005, calitatea de a notifica C.G.M.B. revine ARBAC gi nu primarului 
general. imi pare r i u  ca s-a creat aceasta confuzie dar decizia este una 
finala 9i nu ag vrea ca Pntr-o eventual5 disputs, pe procedural pentru cS 
primarul general nu are calitatea de a notifica C.G.M.B., Consiliul General s8 
fie pus 'in dificultatea de a pierde i n  instan@ aceste hotargri de Consiliu. De 
aceea, v5 rog s2 le scoatem de pe ordinea de zi gi i n  urmstoarea gedint5 s2 
le reintroducem in  conformitate cu prevederile hotarsrilor enumerate. Vi3 
multumesc. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Stilnati colegi, Tn legatura cu notificarea Apa Nova pentru plata 

acestor penalitgti, se constata ca de ani de zile acest operator economic 
este favorizat de citre Primgria Generals a Bucuregtiului in  paguba gi 
detrimentul cetatenilor. i n  permanents se ggsesc explicatii, scuze pentru 
acegti domni directori de la Apa Nova care de c3te ori deschid gura se 
gasesc surse din P.M.B. s5 se mire gi sa cad5 in  extaz la toate cerinfele lor. 
Este inadmisibil ca timp de patru ani de zile dupa ce s-a semnat 
concesiunea Apa Nova s5 nu realizeze nici macar patru mii de metri de 
retele de canalizare $i de alimentare cu ap5. Au realizat investitii pentru 
cetateni primsriile de sector. S-a cerut anul trecut de catre C.G.M.B. ca 
primaria prin directia de specialitate sa prezinte evaluarea acestor investitii $i 
s5 fie trecute legal la Apa Nova pentru ca sS se procedeze la o reducere de 
tarif. Bineinteles c5 primaria nici psn3 in  prezent nu a facut aceasta 
evaluare, degi este vorba de peste 6 milioane. S-au fiicut investitii de catre 
fiecare prim2rie de sector din banii cetatenilor, degi este obligatia Apei Nova. 
Acum pentru c5 Apa Nova nu gi-a indeplinit obligatiile privind contorizarea 
blocurilor de locuinte, cetstenii pl5tind i n  loc de, i n  medie, 3 metri 
cub/persoan5/luna ajungind sa plateasca peste 100.000 de persoane circa 
20 - 30 metri cub1 lun8, csgtiglnd in  felul acesta Apa Nova peste 10 



milioane de Euro. Noi prin primarul general, la fell anulam sanctionarea 
acestei intreprinderi. Fiind reprezentantii cetatenilor cerenl ca aceste 
penalitafi sa fie suportate de Apa Nova aga cum prevede Contractul de 
concesiune. i n  permanent5 s-a cautat ca ARBAC sa fie desfiintata, sa se ia 
masuri de sanctiune impotriva acesteia pentru nu a-gi putea indeplini 
obligatiile prevszute i n  Contractul de concesiune. De ce nu vede domnul 
primar general ca ANRSC unde la fel sunt nigte persoane puse de catre 
P.D., ma refer la sofia domnului Preda, care a acordat 28 de ajustari tarifare 
pozitive, de majorare a tarifului la ap3 nejustificate, pe patru cinci majorari la 
tariful de apa pe an fara sa se faca nici un fel de investitii. De ce nu se cere 
desfiintarea ANSCR-ului sau schimbarea conducerii acesteia? De ce trebuie 
sa desfiintsm ARBAC-UI care incearca s a - ~ i  indeplineasc2 obligatiile 
statutare, sS monitorizeze modul cum Apa Nova igi indeplinegte obligatiile. 
Sunt sute de mii de oameni care plstesc nejustificat gi noi trebuie s5 fim de 
acord cu acest lucru. Sustin sa fie mentinute pe ordinea de zi, cum de fapt gi 
ANB-ul este de acord sZi fie discutate prin scrisoarea directorului general, s3 
fie notificate gi dac3 nu ar fi valabile poate sa conteste i n  instanta. Este 
dreptul Apei Nova. Dar noi, trebuie sa punem i n  aplicare prevederile 
contractului gi sa nu mai luam de fiecare data prin presa sau prin or'ice alte 
mijloace apsrarea acestor indivizi. Nici o intreprindere nu a marit p5na acum 
de opt ori, i n  mod real, preful tarifului la servicii. Nici RADET, nici energia 
electric2 nu a fost marits in  asemenea m5surS, deci nu se justifica la apa. 
Apa bruta este aceeagi ca gi acum cinci ani ca gi acum gapte ani gi i n  
prezent. Investitiile, cheltuielile Apei Nova nu impuneau aceste majorsri de 
opt ori a tarifului. V3 mulfumesc. 

DI.primar general Adriean Videanu 
Domnule pregedinte, stimati colegi, acum imi justific $i eu confuzia 

majora care exists in relatia dintre ARBAC gi Apa Nova dac3 pregedintele 
comisiei de specialitate din C.G.M.B. care are obligatia conform contractului 
de concesiune, nu gtie. Stimati colegi, contractul de concesiune este al 
Consiliului General. Municipiul Bucuregti este reprezentat prin Consiliul 
General, acesta este contractul, prin comisia de specialitate al csrei 
pregedinte este domnul Baleanu. Confuzia majora care este i n  mintea 
domnului Baleanu a creat toata aceasta stare de incertitudine. Apa Nova, 
daca este obligate s5 pl3teasc5, nu avem absolut nici un fel de problema. 
Eu nu vreau s3 fiu pertag ca la o problema de procedure gi anume 
notificarea C.G.M.B. de catre cineva care nu are calitatea s3 faca acest 
lucru, Apa Nova SZI cigtige in  instanta. Deci nu vreau acest lucru. Vreau ca 
ARBAC-UI sg-gi faca treaba sa notifice, aga cum prevede contractul, 



Consiliul General care delibereaza asupra penalitatilor care pot fi aplicate 
Apei Nova. Nu doresc ca dintr-o eroare de procedur5, repet, C.G.M.B. s5 fie 
pus in  situatia sB piard5 procesele i n  instanta. Legat de aspectele de 
politizare nu vreau s5 fac nici un fel de apreciere, atPt se gtindegte atat se 
vorbe9te. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Am cateva intrebari. Fiti amabil cine este Preda? Preda din Parlament 

Nu am 9tiut. Propun sanctionarea Secretarului amplasat politic i n  functia pe 
care o are, deoarece atgta timp cGt scoatem de pe ordinea de zi 17 puncte 
este clar c5 dvs. ~i cu dansul nu v5 intelegeti. Mi se pare normal ca dvs. s5 
acoperiti Apa Nova, atata timp cat tot dvs. prin reprezentantul dvs. de acum 
cinci ani de zile ati semnat contractul. 

DI.~rimar general Adriean Videanu 
Contractul a fost semnat de domnul primar general Lis de la acea 

vreme. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Impreuna cu domnul Nistor 

Dl.consilier Pirpiliu Stefan 
Propun colegilor de alian!S Partidului National Liberal sa retrag5 

proiectul nr.2 - proiectul de hotarare privind vacantarea a cinci locuri de 
consilieri din cadrul C.G.M.B., pe urm5torul considerent: atst noi cat $i colegii 
no2tri de aliant5 Partidul National Liberal am fost aleqi pe listele Aliantei 
Dreptate gi Adevsr, de asemenea consider5m firesc ca acest proiect sa fie 
'insotit de completarea cu alti cinci colegi i n  C.G.M.B. pentru a nu diminua 
puterea de vot a aliantei aqa cum a dat-o cetZitenii din municipiul BUCI-re$, 
in 2004. Consideram c5 este o decizie al Consiliu'l~~i de coordonare al 
municipiului Bucure9ti al Aliantei 'in a lua o decizie in  acest sens pentru c5 
astszi noi ne afl5m aici datoritii Aliantei Dreptate 9i Adev5r $i nu in  mod 
direct a partidelor din care provenim. in acest sens anunt, in cazul in care 
Partidul National Liberal nu propune scoaterea de pe ordinea de zi a acestui 
punct, ca Partidul Democrat se va abtine de la vot. 

Dl. presedinte TBnase Antonel 
VZi multumesc pentru preocuparea dvs. 



Dl.consilier Meran Stefan Dan 
Sigur c5 da, Stefan Pirpiliu are foarte multa dreptate. Alianta este 

format5 din Partidul National Liberal gi Partidul Democrat. Domnule Florin 
Bumbag sunteti membru al Partidului Liberal Democrat? 

Dl.consilier B ~ l m b a ~  Florin 
Da. 

Dl.consilier Meran Stefan Dan 
Atst am vrut s5 gtiu. V i  anunt ca dace acest lucru va fi dovedit gi este 

evident toate hotargrile noastre de acum Tncolo vor fi lovite de nulitate, 
pentru ca la vot or sa se manifeste gi membrii care de acum de drept nu mai 
sunt in  alianta, ne mai fiind membri ai Partidului National Liberal. V5 
multumesc. 

DI.presedinte T5nase Antonel 
Exists urm5toare propunere : cei cinci sa se manifeste gi s5 spun5 

clar, ast5zi la microfon, dac5 sunt membri ai PartiddI~~i National Liberal sau 
ai alt~ii partid. 

Dl.consilier Mircea Valentin 
Trebuie sa va raspund acum, dati-mi voie totuqi ... 

DI.consilier Stan Ion 
Domnule pregedinte, domnule primar general, legat de problemele 

ridicate de ceilalti colegi privind Apa Nova, este bine de ptiu (este gi presa 
de fats) c3 poate ca nu ar fi r5u s5 facem un referendum, s3 Tntrebgm 
cetatenii Bucure9tiului dac3 sunt mulSumiti de acest contract. Din p~~nctu l  
nostru de vedere acest contract este un contract care nu functioneazs, o 
aroganfa din partea acestui concesionar Apa Nova, le-am dat o afacere de 
60 de milioane de Euro din care au profit anual de 20 de milioane - din 
declaratiile care apar i n  pres5, iar serviciile c5tre cet5teni sunt discutabile. h 
acest sens, propun C.G.M.B. $i dvs., poate c5 nu ar fi r3u ca Tmpreuna cu 
presa s6 initiem un referendum, daca bucuregtenii sunt multumiti de acest 
contract pi de ce sa nu-l anulam daca nu se respecta. In contract scrie clar 
c5 se vor schimba nu 9tiu cgti zeci de km. de magistrala principala. Nu s-a - 
schimbat un km. de magistral3 principala. In acelagi timp cetatenii 
Bucuregtiului, cei care stau la str5zi) sunt obligati s5-9i traga apa de la canal, 
de la sursa, i n  interior pi dup5 aceea s5 predea Apei Nova ca gi donatie. 
Sunt lucruri aberante Tn acest contract. Ar trebui s5 ne ggndim dac5 este 



bine s5 facem un referendum gi s3 consulti3m cetatenii Bucuregtiului daca 
sunt de acord ca acest contract sa se deruleze in continuare. Acesta este 
punctul nostru de vedere, al Partidului Social Democrat. 

Dl.consilier Florescu Dragos 
Domnul Baleanu are perfecta dreptate, Apa Nova poate sa dea in 

judecata Consiliul gi nu are importanta cine a sesizat Consiliul. Este normal 
ca ARBAC-UI sa sesizeze primarul general pentru c5 primarul general este 
cel care intocmegte ordinea de zi gi care convoaca Consiliul gi iat5 c5 o 
convoaca chiar gi intr-o zi de s3mbat5, chiar dac5 este ultima zi a lunii. Dupa 
parerea mea, domnul Baleanu are perfects dreptate, Apa Nova poate s5 dea 
in judecata C.G.M.B. dac2 Tntr-adevar acele penalitati nu sunt legale. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Daca tot vorbim de Apa Nova, punctul de vedere exprimat de domnul 

consilier Victor Stan din partea P.S.D-ului (domnul Victor Stan are gi o 
reprezentare sindicala puternica, avsnd contact permanent cu cetatenii 
ora$ului), arat3 preocuparea P.S.D-ului in  aceasta problema. Propun 
Secretarului General gi pregedintelui de gedinta, pentru gedinta urmatoare, 
sa ne prezinte proiectul de hotarare pentru organizarea acestui referendum, 
care i n  conformitate cu Legea nr.215 fiind o problems majora de interes 
local, poate fi supusa acestui procedeu. De asemenea, vreau sa v3 
mentionez c5 noi suntem aplecati catre problemele cetateanului, iar daca 
cumva Alianta ,,D.A." are neclarititi gi probleme de rezolvat, rezolvati-le i n  
spatele ~ons'iliului General gi nu ne puneti pe noi s21 fim martori la spglarea 
dvs. de rufe. Noi ast%zi vom vota ce ati propus pe ordinea de zi, vom vota 
sau nu vom vota, dar Issati-ne sa ne desfaguram activitatea Tn interesul 
cetateanului gi nu este cazul sZi dam dispute politice $i s i  politiz5m Consiliul 
General la acest nivel. 

Dl.consilier Oprisan Ion 
Nu politizam nimic. Sunt de acord cu o chestiune de procedurii, 

probabil ca domnul primar general interpreteaza ca o chestiune de 
procedura. C.G.M.B. ins2 s-a autosesizat astizi prin ordinea de zi 
prezentata gi pastreaza pe ordinea de zi proiecte de hotarare vis-a-vis de 
Apa Nova. Va multumesc. 



Dl.consilier Mircea Valentin 
Legat de acest spinos punct 2, eu sunt persoani vizati, am s i  spun 

doar un punct de vedere strict juridic - sunt TncS presedinte al Comisiei 
juridice. in acest moment, avind in  vedere Decizia nr.6112007 a Cuqii 
Consl:itutionale, legea nr.24912006 cea care introducea acest sistem de 
declaratii de apartenenta Si de pierderea calititii de consilier in  urma 
schimbgrii apartenentei nu este in  vigoare. Daca sunteti curiogi gi doriti mai 
multe detalii intrebati pe cei care I-au emis - decizia este obligatorie, 
Parlamentul va trebui ca i n  acest interval stabilit in  Constitutie, de 45 de zile, 
s3 modifice legea, dupa ce legea va fi modificata gi pus5 Tn acord cu decizia 
Cuqii se va putea Si aplica ca atare. Tntre timp, legea, daca vreti, este intr-o 
stare de suspendare, nu se poate ... pe acest aspect, pentru ca sunt +i alte 
aspecte i n  lege, dar acest aspect nu se aplica. Asta am vrut s5 VZI spun. 

Dl.consilier loan A~~relian 
Vreau s3 v3 spun referitor la hotgrgrea CuQii Constitutionale ca 

aceasta vine Tn intimpinarea facuta de unii consilieri din teritoriu care 
reclamau c3 Tn interior~~l celor 45 de zile au fost suspendati din functie ~i Si- 
au pierdut calitatea de consilieri. HotSrSrea Curtii Constitutionale spune c5 
legea vede Tnainte Si nu vede Tnapoi. Asta nu este inainte. Dupa cele 45 de 
zile Tn care consilierii ~ i - a u  declarat apartenenta politic3, consilierii care nu 
mai figureaza $i nu mai sunt 'Cn partidul pe listele caruia au fost a l q i  In 
Consiliu, de drept, TSi pierd calitatea de consilieri, iar Consiliul constata acest 
lucru. $i mai departe, pentru c i  suntem aici, am Tn fata referatul semnat de 
domnul primar general ~i de secretarul general al municipiului BucureSti, 
care confirma cele spuse de mine. 

Dl. pre~edinte Tanase Antonel 
Are toat3 lumea la map8 cele dou2 documente. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Stimati colegi, pentru a fi edificati asupra notificarii Apei Nova v8 citesc 

din Contractul de concesiune Tn care se spune : in  cazul Tn care 
concesionarul n u - ~ i  indepline~te anumite obligatii ARBAC este obligat sa 
faca un raport. La art. 25.4.2. se spune : la primirea raportului autoritatii de 
reglementare tehnica concedentul, adica noi, C.G.M.B., poate sa dea curs 
acestei probleme prin trimiterea unei notificari concesionarului, sub forma 
unei solicitari de plata Tmpreuna cu o copie a raportului ARBAC, Tn termen 
de 30 de zile de la primirea acesteia de c2tre concedent. Notificarea, se 
spune Tn contract, o .trimitem noi prin aprobare Pn gedint2 gi nu altcineva. 

/9 



ARBAC-ul este obligat sB investigheze, sa faca un raport catre primSrie, 
catre primar, catre noi gi de asemenea notificare la Apa Nova. Notificarea 
pentru executarea garantiei gi plata penalitstii se face de catre noi. Primarul 
este obligat SZI o puns in  aplicare. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Absolut de acord cu articolul pe care I-a tinut din contract doninul 

Baleanu, dar i n  schimb nu intelegeti un lucru : concedentul nu este primarul 
general este C.G.M.B. stimati colegi. ARBAC-UI ca autoritate de 
reglementare tehnica are obligatia s i  notifice concedentul, care este 
C.G. M.B., municipiul Bucuregti prin C.G.M.B., stipulat intr-un articol al 
contractului, Comisia de ap3 canal 3.a.m.d. a C.G.M.B. Eu v-am atras 
atentia asupra unei proceduri - sunt 4 hotBr3ri de Consiliu care risc2 din 
lips2 de procedura sa fie dgtigate i n  instant5 pe cale de consecinti s2 va 
dizolvati. Nu vreau ... Dvs. puteti s3 v5 faceti procedurile ca gi Consiliu 
General, inifiere de catre consilieri, la sesizarea ARBAC-ului sB vs aprobati 
hot5rSrile de Consiliu. Nu vreau sa considerati ca o capcans a primarului 
general s2 dizolve C.G.M.B. Am obligatia s3 va sesizez asclpra acestui 
aspect. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Domnul primar general are o plangere penal3 din partea Organizatia 

Municipiului Bucuregti a P.S.D.-ului care se va judeca. 

DI.consiIier Mircea Valentin 
Nu vreau s5 r5mSn dator colegului meu Ion Aurelian. Domnule 

Aurelian, Decizia nr.61 a Cuqii Constitutionale va citez : i n  conditiile in care 
legea Tgi propune sS modifice statutul dob2ndit la data inceperii mandatului, 
subliniez . . . 

Dl.consilier Giiletuse Stelian 
Consider c5, consilierii sunt tratati cu dispret. De ce nu sunt toate 

documentele la p~~nc tu l  I ?  Nu exist5 referatul secretarului general. 

DI.presedinte Tiinase Antonel 
Exist2 pe spatele proiectului de hotarsre. 
A 

In sal5 este prezent domnul primar al sectorului 1, Andrei Chiliman 
care dore~te s2 ia cuv3ntul. Legea ne obliga s2-l ascultSm, dac5 participa. 



Dl.consilier Ad& Victor 
Domnule pregedinte, supune-ti la vot Consiliului orice luare de cuvBnt. 

DI.Chiliman Andrei - Primar Sector 1 
Domnule pregedinte, domnule primar general, domnule 

secretar,onorati colegi, 
Vreau sa va citesc din Legea nr.215/2001 aga cum a fost modificatii 

ultima data, art.lOO (2) spune : primarii sectoarelor particips de drept la 
gedintele C.G.M.B. gi pot avea interventii la dezbaterea problemelor aflate 
pe ordinea de zi. 

Vreau sii vg spun motivul pentru care am venit aici : i n  baza art.3, art.6 
gi art.7 din aceeagi lege sa va solicit excluderea de pe ordinea de zi a 
punctului aflat la poz. 27 - Proiect de hotarire privind modificarea art.3 din 
Hotarirea C.G.M.B. nr. 6/2001 referitoare la preluarea activititii de 
salubrizare in  municipiul Bucureqti de ciitre Consiliile locale ale sectoarelor 
1-6, pe ordinea de zi care a fost gi pe site-ul P.M.B. Pe fond, la 18 august 
2007 expirii contractul de salubritate stradalii cu firma REBU. Acest contract 
nu a fost rezultatul unei licitatii publice gi este o asociere fiicuts in 1997. Am 
notificat ca nu dorim prelungirea acestui contract i n  conditiile contractului. 
Am demarat procedurile pentru organizarea unei licitatii publice 
internationale pentru serviciul de salubritate publica stradalg i n  sectorul 1. 
Proiectul de hotargre de la punctul 27 este o "icercare disperata de a bloca 
organizarea acestei licitatii publice, de a proteja interesele unei societati 
comerciale REBU. Lipsa cuv5ntului ,,licitafiel' din acest proiect de hotariire 
este semnificativa. Acest proiect de hotarire lovegte direct i n  interesele 
cetiitenilor sector~~lui l ,  pe care Ti reprezint aici i n  fata dvs. Nemultumirea 
niea gi a cetsfenilor sectorul~~i 1 privind salubritatea nu este nouii. Ea 
dateaz5 inainte de alegerile din 2004 gi am cerut pernianent societatii s5 
fac i  curiifenie i n  sectorul 1, ca i n  Germania, asociatului C.G.M.B. in  acest 
contract. Nu s-a intGmplat nimic. Nu gtiu daca domnul primar general 
cunoagte gradul de satisfactie al cetatenilor sectorului 1 privind curatenia 
stradalg a sectorului 1. Dintr-un sondaj facut de noi i n  decernbrie 200'6 va 
pot spune cii astazi este prima problems pe care o ridica cetiitenii sectorului 
I. Vi-l pun la dispozitie acest sondaj gi dvs. gi domnului primar general in  
ceea ce prive~te curiifenia. Nu pot decst sa ma intreb de ce se doregte 
impiedicarea organiziirii unei licitatii publice pentru acest serviciu. De ce vii 
este frica de aceasta licitatie public5 domnule primar general? Pentru cii s-a 
pus problerna i n  diverse discutii cii exista nu gtiu ce interese, exist5 un 
singur interes : curiitenia public3 ca in  Germania in sectorul 1 2i ar trebui 2i 
i n  celelalte sectoare s2 se faca la fel. lar daca aveti probleme privind modul 



de organizare voi cere consilierilor sectorului 1 sa v5 nunieasca i n  Comisia 
de licitatie pe dvs., pentru ca sa fifi sigur c5 va fi o licitatie absolut legal gi 
corect realizatg. Tn aceste conditii va solicit s3 nu intoarceti spatele 
locuitorilor sectorului 1 care gi dsngii v-au votat pentru ai reprezenta aici in  
C.G.M.B. gi va solicit s3 scoateti de pe ordinea de zi punctul 27 pentru a 
permite ca in  baza autonomiei locale s3 se organizeze aceasta licitatie 
p~~bl ica gi acest serviciu s5 se faca, intr-adevgr, la un nivel european, in 
Bucuregti. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Vreau sii-l asigur pe domnul primar al sectorului 1 ca gi noi, priniarul 

general gi C.G.M.B., reprezentam cetatenii sectorului 1 aga cum i i  reprezinta 
gi dsnsul far2 nici un fel de partinire. Domnule pregedinte, pentru corecta 
informare a bazei legale pentru punctul 27 pe care vi I-am propus o sii va 
rog s3 dam cuv51itul responsabilului din executiv pentru a informa i n  mod 
onest gi corect la momentul respectiv. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
V-am rugat s8 lnchidem dezbaterile politice. VSd ca domnul Chiliman 

nu a inteles mesajul. Nu acceptiim lectii de drept de la primari sau persoane 
din afara Consiliului. A ni se citi legea i n  fata noastra inseamna ca domnul 
primar ne face inculti sau ca nu am respectat p2na acum legea. Nu 
intelegem de ce se considers ca o licitatie anterioara este mai buna decat o 
licitafie ulterioar3. Se Pncearca schimbarea regulilor jocului i n  ,timpul jocului 
pe considerente politice? Este vorba de un Preda care a fost invocat mai 
inainte gi pentru cS nu este la PNL se incearci s5 se actioneze intr-un fel 
politic printr-o alta magarie? De ce nu ni se spune c5 acest drept este 
jumatate al C.G.M.B. gi probabil c3 domnul Chiliman a incercat sa cumpere 
actiuiiile acestei societati gi nu a reugt gi acum incearc3 s3 prejudicieze gi 
Consiliul prin toate aceste actiuni pe care le face, sciiziind valoarea de piat3 
a societgtii. Este un alt interes aici gi noi nu-l ~ t i m ?  V2 multumim. 

DI.pre~edinte Tgnase Antonel 
Cine este pentru amendamentele propuse de domnul primar general ? 

- 48 de voturi, impotriva ? - 0 voturi, Abtineri ? - 3 voturi (Adbr V, Purcsrea 
S, Oprigan I) 

Va supun la vot propunerea facuta de domnul Chiliman. 



Dl.consilier Giugula Mihai 
in conformitate cu legea propunerile nu pot fi facute declt de consilierii 

generali, iar 'in gedinfele ordinare numai de primarul general. 

DLpre~edinte T5nase Antonel 
Cine este pentru ordinea de zi i n  ansamblu ? - 49 de voturi, impotriva 

? - 0 voturi, Abfineri ? 2 voturi (Ad5r V, Botog L) 

Trecem la proiect de hotargre privind validarea mandatului de 
consilier a domnului Voicu Mihai 

Rog Comisia de validare s2 se pronunte asupra validarii domnului 
Voicu. 

Cine este pentru aprobarea proiect~~l~l i  de hotarare ? - 51 voturi 

DI.Voicu Mihai 
Eu, Voicu Mihai, ales Consilier General al Municipiului Bucuregti, i n  

conformitate cu prevederile art.32 alin.(l ) din Legea nr.215/2001 privind 
administratia publics local2, republicat3, depun urmitorul juriim5nt: 

,,Jur sa respect Constitutia 9i legile Sirii $i sii fac, cu buna credinta, tot 
ceea ce sta in  puterile i priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Municipiului Bucuregti. Aga sa-mi ajute Dumnezeu!" 

- Aplauze - 

DLpresedinte Tanase Antonel 
Trecem la proiect de hotirsre privind vacantarea a 5 locuri de 

consilieri din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti 

Dl.consilier Mircea Valentin 
De procedura, propun vot secret, fiind vorba de vot de persoan3. 

Consiliul decide in  acest sens. 

DLpresedinte Tanase Antonel 
Mergem pe acelagi principiu, daca am fost validati prin vot deschis, 

prin vot deschis constatam 'incetarea de drept a mandatelor. Chestiunea cu 
completarea celor 5 locuri ramase vacante, este o problema ulterioara care 
se rezolva 'in aliant3, ca sa nu politizam dezbaterea astazi. 

n 



Dl.consilier Adgr Victor 
0 sa ma refer strict la lege. Referitor la Legea nr.393 amendata prin 

29412006 la h ( I )  se spune : pierderea calitatii de membru al partidului politic 
sau al organizatiei minoritatii nationale pe a carei lista a fost ales. i n  opinia 
mea legiuitorul trebuia sa prevada altfel formulat acest articol $i anume: ... 
Conform art.20 din Legea nr.393 am dreptul la libertate de opinie gi la 
exprimare, domnule pregedinte. Nu puteti s5-mi luati dreptul la opinie. Exista 
$i art.22 din Constitutie. Legiuitorul trebuia s6 prevada aga: Tgi pierde 
calitatea de membru al partidului, aflat Intr-o alianta politic5 pe lista careia a 
candidat. Legea nr.1412003 a partidelor politice precizeaza clar ca exista 
partide politice, aliante politice, aliante electorale. Referitor la acest lucru, 
dac2 legiuitorul considera cS un partid este Tntr-o alianta gi Tgi pierde 
calitatea pe lista careia a candidat era Tn ordine, aga partidul are dreptl~l sa-l 
dea Tn judecat5, dar nu exista temei legal i n  Legea nr.393 ca sS putem sa 
aplicam sistemul aliantei. Numai la Cluj gi la Bucuregti Alianta D.A. a 
candidat pe l isti comun5, Tn rest Tn toata fara separat, deci legiuitorul trebuia 
sa faca ca la simulare de aviafie orice situatie care poate s5 apara i n  
procesul electoral. Eu v5 spun parerea mea personala, eu ma voi abtine. Din 
punctul meu de vedere nu vad temeiul legal pentru care am putea vota. 

D l , p r e s e d i n t e o n e l  - 

Legea nr.393 ne dZi acest drept. 

Dl.consilier Ad5r Victor 
Mai este un alt aspect, art.12 din Legea nr.393 spune clar: "vacantarea 

postului consilierului In  cauzal' - nu spune consilierilor Tn cauza. Conform 
legii inseamn5 c5 este individual, este hotargre separata. Domnl~le 
pregedinte, s2 nu rgdem de lege, cu tot respectul. 

Dl.pre~edinte T2nase Antonel 
$i dvs. ati fost ales la P.R.M. gi acum sunteti la P.C. 

Dl.consilier AdBr Victor 
Este un raspuns malitios din partea dvs. 8i i'l ial-I ca atare. Trebuie sS 

va dau un raspuns pentru ca dvs. ni-ati atacat pe mine. Legea electorala ... 
Cand am parasit Partidul Rom5nia Mare pe 13 iunie 2005, Tn 26 iunie 2005 
am intrat i n  Partidul Conservator, deci Legea nr.249 nu mai are efect asupra 
persoanei mele. Dvs. vreti sa insinuati altceva aici. 



Dl.consilier lovici Victor 
Stimati colegi, vreau sa constat astazi "decesul" Aliantei D.A. la 

C.G.M.B. Aga cum au zis colegii mei, aveti treburi de impartit impaciti-le la 
Alianta sau afari din Consiliu. A inceput lupta pe "cagcaval". Haideti s5 luam 
REBU de la P.D. +i sa-l dam la P.N.L. Nu se poate domnilor. Noi 
reprezentam interesele cetltenilor. Nu uitati ca pentru asta ati fost alegi. in  
legatura cu acest punct Partidul Rominia Mare este de acord ca acei 
consilieri care au plecat sa revina 'in matca. VZi multumesc. 

DI.pre~edinte T3nase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare? - 22 voturi, 

impotrivi ? - 5 voturi, abtineri ? - 25 voturi 
Acest proiect de hotarire nu a fost aprobat. 

Dl.consilier loan Aurelian 
Constat ca acest Consiliu, i n  majoritatea lui, nu a dat curs prevederilor, 

nu avea deciit s3 constate Pncetarea mandat~llui de consilier, atit. De acum 
incolo mare atentie. La vot vor participa personae care, prin lege, nu mai au 
calitatea de consilieri. Orice hotarare poate fi atacata. Persoanele 
consilierilor sunt implicate, sigur c3 da, Pn ceea ce se va intimpla. 

Dl-pre~edinte Tanase Antonel 
Domnul viceprimar Ludovic Orban doregte sa ia cuvintul. 
Cine este pentru ? - 31 voturi, impotriva ? - 9 voturi, Abtineri ? 12 - 

voturi 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Ceea ce se intampla Tn acest Consiliu este i n  neregula, nu este corect. 

Dreptul la opinie al unui viceprimar general pe care I-ati ales nu poate fi dat 
prin votul dvs. Daca un primar de sector participi 'in conformitate cu legea gi 
ia cuvintul 3i nu am contestat aceasta decizie pentru ca este legal3, un 
viceprimar care pe scara ierarhica este superior pozitiei de primar, poate sa 
ia cuvantul, pentru c i  domnul Orban a fost consilierul nostru. Nu inteleg 
unde este transparenta de care vorbim 3i unde este libertatea de exprimare 
+i informarea corecta a noastra cu eventuala situatie pusa in  discutie. 

Dl.viceprimar Ludovic Orban 
Va mulfumesc, i n  special acelor consilieri generali care ati votat pentru 

a mi se da cuvintul. MSrturisesc c2 sunt consternate de faptul ca f o ~ t i  colegi 
de-ai mei au putut s3 voteze impotriva dreptului la cuvant al unui om care a 



fost alaturi de ei gi care de-a lungul celor peste doi ani j~lmate a 'incercat sa 
serveasca interesele bucuregtenilor, a avut biroul deschis pentru fiecare 
consilier general cu modestele lui calitati gi eforturi a incercat s3 puna 
um5rul la buna guvernare a Bucuregtiului. Vreau sa va spun un lucru : 
proiectul de hotarare privind incetarea mandatelor celor 5 consilieri nu este 
un moft politic al Partidului National Liberal, este o obligatie legala care este 
izvorata din o lege care a fost votata pentru a pune punct migratiei politice 
care este daunatoare sistemului politic din Romania care duce la pierderea 
obligatiei pe care o are un ales fat5 de cei care I-au ales. La schimbarea 
pozitiei sale politice gi administrative fata de sensul votului pe care I-au dat 
alegatorii. At3t doamna Ciuca, domnna Radu, domnul Mircea Valentin, 
domnul Bumbag cat gi domnul Romeo llie au fost colegii mei, am colaborat 
c3t se poate de bine. Nu este Tn nici un caz acfiune care este Tndreptata 
impotriva lor ca persoana ci este un lucru din care ei trebuie sa Tnteleaga ca 
trebuie sa respectam legea gi mai ales s3 respectam un principiu 
fundamental i n  Romsnia, obligatia celui care este ales fata de cei care i-au 
dat votul, obligatia de a-gi duce la bun sfargit un mandat care le-a fost 
incredintat. Am sa v5 dau un exemplu, apropos de colegialitate gi de relafii 
prietenegti gi mi3 adresez in  special colegilor din Partidul Democrat - in  
momentul 'in care s-au vacantat do1-13 posturi de consilieri ca urmare a 
cagtigarii concursului de domnul secretar general al mun i c i p i~ l~~ i  Bucuregti 
Tudor Toma 5i ca urmare a numirii domnului Marian Zlotea in  funcfia de 
pregedinte al Agentiei Nationale de Protectie a Consumatorului, cat timp 
credeti ci3 mi-a luat ca sa semnez, odat3 sa vot3m incetarea mandatului gi 
doi sa semnez 'inlocuirea lor cu doi colegi de la Partidul Democrat, care sunt 
prezenti i n  sak? 30 de secunde din momentul i n  care mi s-a adus adresa 
respectiva. Avem aici un alt caz i n  fafa, cazul domnului Romeo Ilie, care din 
cauza psrasirii partidului politic pe listele caruia a candidat gi-a pierdut 
mandatul de deputat. i n  momentul i n  care locul unui deputat care a plecat 
din partid i n  urma demisiei lui Mona Musca, am semnat ci3tre Parlament 
propunerea de ~iumirea domn~llui Cristian llie i n  locul doamnei Mona Musca, 
trecand peste domnul Romeo Ilie. Aici nu este vorba de a le place sau a nu 
le place. imi pare rau ~i de Mioara Ciuca ~i de domnul Florin Bumba~ gi i-am 
rugat f r ~ ~ m o s  cand au luat decizia sa se despart3 de noi s3-gi dea demisia 
pentru ca era un gest onorabil, normal gi firesc. A9a cum era un gest 
onorabil, normal gi firesc sa-gi dea demisia toti acei consilieri locali, 
parlamentari care gi-au abandonat partidul pe listele caruia au fost alegi, 
indiferent de motivele care au stat la baza acestei decizii politice. Sigur cii 
acum a1;i votat gi intr-un fel, dupa opinia meal s-a creat un precedent care nu 
este Tn concordant5 cu ceea ce dore~te cetateanul i n  mome17tul de fat& 



Cetateanul romin doregte in  momentul de fata din partea alegilor sai 
consecventa, servirea interesului public, respectarea mandatului care le-a 
fost acordat de c2tre cetateni. Acesta este lucrul pe care trebuie sa-l 
urmarim i n  politic2 deasupra oriciror interese de moment pe care le aveni 
personale sau de partid. Niciodata IIU am numarat daca cei cinci consilieri 
generali ai Partidului National Liberal au votat intr-un fel sau altul la hotariri 
din momentul despaqirii. Repet, trebuie sa intelegeti gi va rog, nu pentru 
interese personale, de partid sau din alte motive, corecta functionare a 
Consiliului General pentru imaginea pe care o are C.G.M.B. fat2 de 
bucuregteni, pentru recuperarea practica a unor ani pierduti in  care nu am 
reugit sa aritam catre bucuregteni o fat2 conforma cu agteptdrile lor.Va rog 
sa respectati propunerea noastri. Sigur astazi nu s-a votat, dar noi von1 
reveni cu proiectul de hotirire. Repet, orice cetatean ataca o hotarire a 
C.G.M.B. gi in  acest sens existi precedente care au fost judecate, orice 
cetatean care atac2 o hotarire de C.G.M.B. care a fost luata i n  aceasti 
formula poate s% cigtige in  instanta gi exists riscul ca toate hotaririle 
C.G.M.B. care sunt adoptate s i  fie anulate. i n  plus, faptul ca s-a dat astazi 
un vot emotional, nu cred ca este normal gi firesc. Va multumesc ca mi-ati 
acordat cuvintul gi va rog sa reveniti la un comportament normal gi firesc 
fats de cei care ne-au trimis aici. 

DI.consiIier Bumbas Florin 
Vreau s i  spun doua fraze. Nu pot s i  tac atunci c ind domnul L~~dov ic  

Orban spune ca am fost exclus. Am fost exclus eu gi mai multi dintre noi 
doar pentru faptul c2 I-am ascultat pe domnul Stolojan la Pitegti c i nd  nici nu 
exista alt partid i n  ace1 moment. Doar pentru ca am vrut sa-l ascultam am 
fost dati afara din partid. 

Dl.consilier Mircea Valentin ,. 
Intr-adevar aceasta lege sanctioneazi migratia politici. Nu asta am 

facut noi. Am preferat sa nu fim partagi la egecul liberalismului. E1-r sl-rnt 
liberal din 1990. Am preferat sa ma implic i n  reconstructie, daca aceasta 
este o vina, bun. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Avem doua optiuni: ori s5 aminam gedinta de Consiliu pentru c i  nu 

dorim sd o transforham intr-o gedinta de Alianta D.A., ori ne vedem de 
punctele de pe ordinea de zi. Se pare ca singurul partid care doregte sa faca 
treaba este P.S.D. V i  rog sa terminati cu aceste discutii gi sa trecem la 



ordinea de zi. De asemenea, domnule secretar general, din punct de vedere 
al procedurii, va rog sa consemnati gi, doamna Prefect indiferent unde v-ati 
afla sa consemnati ca orice vot dat in  Consiliu cu incalcarea legii, adica dat 
de cei care 'in conformitate cu prevederile legale ~ i - a u  pierdut de drept 
mandatul, duce la anularea tuturor hotaririlor de Consiliu. Va rog sa nu ne 
puneti in  situatia de a munci de pomana gi de a pierde timpul. Orice hotarare 
in  care cei 5 voteaza sunt nule de drept. 

Dl.consilier Stan Ion 
Vis-a-vis de ceea ce a spus domnul consilier Giugula, este valabil ~i 

pentru hotararea care a fost votata adineauri, pentru cZi dsngii au votat. 
Exista varianta sa fie anulate toate hotariirile pe care le vom vota. Prefectura 
trebuie s5 tin5 cont de ceea ce solicit5m noi acuma, pentru cB sunt cei mai 
'indreptstiti. Un reprezentant de la Prefectura sa i-a nota. 

Dl.consilier Romeo llie 
Am drept de contestatie din clipa anuntSrii deciziei 10 zile, d~1p3 zece 

zile putem s3 facem orice contestatie. AstSzi suntem in  drept de vot. 

Dl. pre~edinte Tanase Antonel 
Trecem la : Proiect de hotarsre privind inaintarea catre Guvernul 

Romiiniei a cererii pentru emiterea unei Hotargri de Guvern privind 
trecerea din proprietatea publicg a statului ~i administrarea Ministerului 
Culturii ~i C~.~ltelor In  proprietatea publica a Municipiului Bucure~ti  ~i i n  
administrarea Administratiei Monumentelor ~i Patrimoniului Turistic a 
lucrarii de art5 monumental5 ,,Monumentul Infanteriei" 

Cine este pentru? - 34 voturi, Tmpotriva? - 0 voturi, abtineri? - 10 voturi 
(Baleanu D, loan A, Bergheg C, Botog L, Purciirea S, Bancil5 M, Opri~an I, 
Meran Dl Paliga S, Tanase A) . 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire pentru modificarea anexei 1 
aferentii Hotargrii C.G.M.B. nr.23512005 privind administrarea retelei 
stradale principale gi a lucriirilor de arta din municipiul Bucuregti 

Cine este pentru? - 32 voturi, impotriva? - 1 vot (Bumbag F), abtineri? 
15 voturi 



Acest proiect de hotarsre nu a fost aprobat. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
V3 rog sa nominalizafi votul celor 5 consilieri. 
A$ vrea ca cei cinci sa fie trecuti nominal la vot. 

Dl.presedinte T3nase Antonel 
Dac3 nu au fost impotl-iv3 $i nu s-au abtinut Tnseamna c5 au votat 

pentru. 

Dl.consilier Stan Ion 
Avem o problema de procedura: pe de o parte fat3 de punctul 1, care 

tocmai a c3zut din cauza votului inclusiv al dumnealor care erau in cauza, iar 
dac3 cineva de la PNL sau u ~ i  consilier contesta, toate aceste hotargri cad. 
$i atunci pierdem timpul intr-o sgrnbata. Ori vin $i nu voteaza pSn5 nu se 
I3muregteI ori daca nu, se voteaza nominal ca s3 aibe calitatea. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Stimati colegi, i n  momentul de fatal toti consilierii care sunt prezenti 

aici au un mandat valabil. Daca cineva contest5 in  instanla, invalidarea 
mandatului se face de la momentul constatarii, de atunci $i nu actioneaza 
retroactiv. Pe cale de consecinta, stimati colegi, toate deciziile 
dumneavoastra sunt valabile. Procedura de invalidare are un anumit traseu. 
A 

In momentul de fata toti consilierii sunt consilieri cu mandat valabil. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Din punct de vedere legal, data pierderii mandatului este data optiunii 

la alt partid. Constatarea acestei vacant3ri se face in prima 9edint3 ordinara, 
constatarea $i vacantarea postului se face la prima gedinta ordinara, la 
propunerea oric3rui consilier sau a primarului general. Aceasta este 
procedura, dar efectul legii este la data manifestarii optiunii de a trece la un 
alt partid. Cei mai suparati de aici ar trebui sa fim noi ca am pierdut prin 
efectul acestei legi 9 consilieri. Nu discut3m asta acuni. Eu v3 spun din 
punct de vedere legal, de la data manifestarii opti~lnii de trecere la un alt 
partid se pierde calitatea de consilier, indiferent ca asta a fost constatat5 sau 
nu prin hotar5re de consiliu. A$a spune legea. 



Dl.consilier Mircea Valentin 
Stimate coleg, un detaliu de fapt. Conform h2rtiei pe care am primit-o 

personal, prin pogti, acasi ag fi fost dat afar5 din P.N.L. pe 14 decembrie 
2006, c ind nu exista nici un P.L.D., nimic altceva. Nu va mai spun ca nu m- 
au chemat si-mi exprirn punctul de vedere. Nu exist5 aga ceva TIT P.N.L, 
democratia este dispiruta din P.N.L. $i dac5 mergem pe logica ... 

Dl.pre~edinte T5nase Antonel 
Domnule Mircea Valentin, suntem la punctul 4 pe ordinea de zi, care 

nu a trecut. 

Dl.consilier Giuqula Mihai 
Aceast5 chestiune s-a hotarit Tnainte, nu acum. Legea nu am facut-o 

noi, voi ati fi3cut-o gi dac3 ati f5cut-o prost, suportati consecintele. 

Dl. pre~edinte T5nase Antonel 

Deci, acest proiect nu a fost aprobat. 
Trecem la Proiect de hotiirare privind transrniterea 'in administrarea 

Adrr~ir~istratiei Lacuri, Parcuri gi Agrement Bucuregti a spatiilor verzi aferente 
str5zilor administrate de Administratia Striizilor. 

Cine este pentru?- 11 voti~ri, Smpotrivii? - 10 voturi, abtineri? - 24 
voturi. 

Acest proiect nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea schimbului de 
proprietafi Pntre terenul proprietatea doamnei Mic~unescu Marioara In 
suprafafa de 20.107 mp. ~i un teren aparfindnd municipiului Bucuresti 
in  suprafafa de 20.1 07 mp. 

Cine este pentru? - 5 voturi, impotrivg? - 12 voturi, abfineri? - 21 
voturi. 

Acest protect nu a fost aprobat. 

Dl.constlier Giugula Mihat 
Ca proceduri, v5 rog s5 se consemneze ca voturile pentru au fost ale 

celor de la P. L.D. 



Dl. pre~edinte Tiinase Antonel 

Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea schimbului de 
proprietati intre terenul proprietatea DESCOROM CONSTRUCT S.R.L. in  
suprafata de 197,13 rnp. 8i un teren apacinind domeniului privat al 
rnunicipiului Bucure~t i  i n  suprafafa de 197,13 mp. 

Cine este pentru? - 23 voturi, impotriva? - 11 voturi, abtineri? - 16 
voturi. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Sg se consemneze ca cei cinci consilieri de la P.L.D. au votat pentru. 

DI.presedinte Tinase Antonel 
Acest proiect de hotarsre nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea schirnbului de 
proprietati intre S.C. FOKUS INVEST S.R. L. ~i TANASESCU VIRGIL 
ROMEO $i Municipiul BucureSti 

Cine este pentru? - 18 voturi, impotriva? - 12 voturi, abtineri? - 16 
voturi. 

Acest proiect d e  hotir i re nu a fost aprobat. 

Dl.consilieri Stan Ion 
S5 se consemneze c5 cei cinci consilieri de la P.L.D. au votat pentru. 

Dl. pre~edinte T5nase Antonel 
Trecem la Proiect de Iiotarsre privind aprobarea schirnbului de 

proprietafi lntre terenul l n  suprafafa de 12.619,774 mp. proprietatea S.C. 
ROMAERO S.A. si  terenul in suprafats de 12.61 9,773 mp. proprietatea 
rnunicipiului Bucure~t i  

DI.consiIier GSletu~e Stelian 
Voi vota contra, din mol:ivul urmgtor, cu toate ca ag avea interese sunt 

aviatorii mei 9i ar trebui s5 le votez fiindcii le-am repara un abuz care li s-a 
facut. Votez contra deoarece abuzul nu I-am facut noi, li s-a luat un teren, au 
inceput s8 construiasca pe terenul lui ROMAERO ANL-uI, prin Hotsrare de 
Guvern f5rS s5 verifice dacg e proprietatea lor. Si acum noi trebuie s5 
repar5m acest abuz. De ce Primaria? Sii repare Guvernul. 



Dl. pre~edinte Tanase Antonel 
Cine este pentru? - 19 voturi, Pmpotriva? - 13 voturi, abtineri? - 16 

voturi. 
Acest proiect de hotargre nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind concesionarea, prin licitatie 
publica, a unui teren apaflinind domeniului privat al municipiului 
Bucure~t i ,  i n  suprafala de 243,60 m.p., situat i n  str. Corcodu~ului  
nr.l4B, sector 6, pentru realizarea unui imobil c u  destinatia de locuinta 

Dl.consilier lovici Teodor 
Va rog sa retragem toate proiectele legate de patrimoniu pSn5 se 

elucideaz5 problema colegilor nogtri gi sa facem o gedinta extraordinar3 cu 
schimburi de terenul-i ~i concesiuni. Nu are rost sa mergem aga, pierdem 
timpul degeaba, Bucuregti~ll are Si alte probleme. 

Dl-pre~edinte Tinase Antonel 
Cine este pentru propunerea domnul~~i lovici? - majoritatea. 

Dl.consilier Giugula Mihai - 
Fa9 de acest vot, va rog sii consemnati ca cetatenii v-au dat ~i i 

Consiliul gi Primaria, aveti doua treimi, de ce nu le folositi i n  interesul 
cetateanului? 

Dl. consilier Biileanu Dorin 
Vii rog daca s-a aprobat propunerea domnului lovici, va rog sa 

reintroducem proiectele de hotsriri cu notificgrile de la APA NOVA. Sa se 
supunii la vot. 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Urm2toruI proiect de hotsriire: Proiect de hot5riire privind 

acordarea c5tre S.C. PORTLAND ROMANIA INDUSTRIAL ONE S.R.L., 
S.C. PORTLAND ROMANIA INDUSTRIAL TWO S.R.L., S.C. GEROLA 
PRODINVEST S.R.L. S i  S.C. POLO OCCIDENTALE S.R.L. a dreptului de 
a deversa apele uzate rezultate din activitatile proprii i n  canalul deschis 
NH Dragomiresti - Chitila concesionat catre S.C. Apa Nova Bucu re~ t i  
S. A 

Cine este pentru? - 19 voturi, impotrivg? - 10 voturi, abtineri? - 17 
votl-lri 



Acest proiect de hot5rire nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarAre privind modificarea art.3 din 
Hotariirea C.G.M.B. nr. 612001 referitoare la preluarea activitatii de 
salubrizare in municipiul Bucure~ t i  de catre Consiliile locale ale 
sectoarelor 1-6. 

Dl.consilier Opr i~an Ion 
A 

In acest proiect de hotarire vreau sa va spun c3 gi CGMB are dreptul 
sB participe prin firma REBU la licitatia sectorului 1. Deci vreau s5 fie 
introdus cuvintul licitafie. 

Dl.consilier lovici Teodor 
Eu nu zic c5 domnului Chiliman nu are dreptate. Cetatenii sectorului 1 

gtiu mai bine problema probabil, dar a v h d  in  vedere c5 REBU este o 
societate la care Consiliului General este actionar cu 50% ag dori s5 se faca 
o analiza a activitGtii, pan3 atunci s5 schimb5m directorul de la REBU. 

Dl.pre~edinte Tanase Antonel 
La ce articol s5 introducem cuvantul licitatie? 

Dl.consilier Omisan Ion 
S5 se introduca un articol nou prin care gi REBU sa participe la licitatia 

sectorului 1.Acest lucru este in  folosul cetgSenilor, iar Primaria nu vrea s3 
realizeze beneficii Pn defavoarea cetatenilor. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Trebuie gi acest proiect s5 fie scos de pe ordinea de zi, intrucat se 

refer3 la patrimoniu. Intr5 Pn lista propus5 de domnul lovici .Cerem s3 
amanani aceast3 decizie. 

DLpreqedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul Oprigan?-13 voturi, 

Pmpotriva?- 18 voturi, a btineri? 15 voturi 
Acest amendament nu a fost aprobat. 

Dl.consilier Paliqa Sorin 
Stimati colegi, domnule primar general, aceastg hotarare nu a trecut 

prin comisie, eu gtiu Tnt5mpl5tor de ani de zile ca REBU gi CGMB au o 
situatie juridic5 foarte complicat5 cu REBU acesta. Haideti s i  o arnangm, s5 



o discutam cu calm, f i r s  nici un fel de supirare, domnul Chiliman .$La expus 
punctul de vedere. Nu are rost s5 ne gribim, pentru c2 avind in  vedere 
situatia speciali a acestui Consiliu de azi, haideti cu calm, mai facem un 
consiliu siptimana viitoare, i n  ssptimsna pascal5 $i cu calm rezolvim .$i 
treaba asta. Nu are rost s i  ne gribim, dupi  cum vedeti 3edi11ta de consiliu 
din 40 de puncte o s2 aibi  20. V i  rog, asta e propunerea mea. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
S i  v i  Iimuresc eu cum e cu REBU. I I-am dat degeaba unui actionar 

german, care 9i-a luat un partener de la PD, dl.Preda, care de fapt a condus 
destinele. Acest partener de la PD este acum in  Parlament. Este acelagi 
partener de la PD care gi-a pus nevasta in~potriva ARBAC-ului. Acum e 
normal ca domnul Chiliman ss nu vrea ca PD-LII s5-i fac i  curat i n  dormitor. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Domnule pregedinte, stimati colegi, haideti v i  rog doui  minute sa o 

ascultim pe domna luga, s i  ne spun5 cadrul legal al acestei hotarari pentru 
a elimina ol-ice suspiciune. 

Dna.director luga Mgdalena-Directia utilititi Publice 
Don~nilor consilieri generali, domnule primar general, proiectul de 

hotirare a fost elaborat Pn spiritul Legii nr.24612006 pr-ivind strategia 
serviciilor de utilitiiti publice gi accelerarea dezvolt5rii acestei strategii. Acest 
proiect de hotsrgre nu are nimic comun cu societatea REBU $i cu operatorii 
de salubritate, acest proiect solicit5 aprobarea dvs. de a elabora strategia 
serviciului de salubritate la nivelul municipiului Bucuregti, aga cum ne cere 
Legea nr.246, care la articolul 6 alin.1 9i 2 precizeazi c1ar:"elaborarea 
strategiei se face de c2tre autorit2tile locale municipale 9i judetene". Dvs. 
prin organigrama Primsriei Municipiului Bucuregti ati aprobat in cadrul 
Directiei Utilitati Publice un serviciu care va asigura nionitorizarea 9i 
accelerarea dezvoltsrii strategiei serviciilor de utilitsti PI-~blice. Aceasta 
insemnand 9i salubrizarea. Hotsrarea nr.612001 contravine prevederilor Legii 
nr.24612006 gi ne blocheazi elaborarea strategiei. Noi am previzut bani la 
buget pentru elaborarea strategiei. Nu o va face prim5ria Capitalei, nu o va 
face Executivul Primsriei, vom face licitatie Pn acest sens. 

DI.pre~edinte Tinase Antonel ,. 
Inteleg ca acest proiect nu are avizul comisiei de specialitate. 



DI.~rimar general Adriean Videanu 
V3 rog s3 fiti de acord cu o pauzs de cinci minute $i a$ vrea s2 m2 

vZid cu liderii de grupuri de consilieri $i cu domnul viceprimar Orban. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
A 

In urma consultiirii cu liderii de grupuri de consilieri s-a propus 
amanarea pentru prima 9edintii de consiliu a acestui punct urmand s2 
deliberam impreuna cu liderii de grup. 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Cine este pentru amanarea proiectului de hotsrsre? - majoritatea. 
Acest proiect de hotsrare a fost amanat. 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind modificarea anexelor 
Hotararii C.G.M.B. nr.6512003 de aprobare a documentafiei tehnico- 
economice a obiectivului de investifii ,,Restaurarea Zonei Istorice", 
cuprins i n  proiectul privind "Programul Multi-Sector al Municipiului 
Bucuregti" gi Hot i r i r i i  C.G.M.B. nr.6612003 de aprobare a 
documentafiei tehnico-economice a obiectivului de investitii 
,,Managementul traficului", cuprins in proiectul privind ,,Programul 
Multi-Sector al municipiului Bucuregti 

Cine este pentru? - 28 voturi, 'impotriv3? - 5 voturi, abtineri? - 15 
voturi 

Acest proiect de hot3r5re a fost aprobat. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
VS rog s3 constatafi cii cei cinci consilieri de la P.L.D. au fost 

impotriv3. 

DLpresedinte T2nase Antonel 
Trecem la Proiect de hot i r i re  privind atribuirea denumirilor de 

Cartierul Baneasa-Lac, Strada Santiago, Strada Bogota, Aleea Lima, 
Aleea Lagos, Aleea Havana, Aleea Panama, Strada Dakar, Strada 
Managua, Strada Guatemala gi Aleea Tripoli 

Cine este pentru? - 34 voturi, TnipotrivZi? - 1 vot (Paliga S),  abfineri? 
- 10 voturi 

Acest proiect a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea documentafiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investitii "Modernizarea 
alimentarii cu caldur i  a ansamblului Micro 2 Drumul Taberei" 

Cine este pentru? - 48 voturi, Pmpotriva? - 0 voturi, abtineri? - 4 voturi 
(Berghe? C, Bancilg M, Botoq L, Tanase A) . 

Acest proiect a fost adoptat. 

Trecem la Proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investifii "Modernizare racord 
primar Punct Termic RSzoare" 

Cine este pentru? - 45 voturi, Tmpotrivg? - 0 voturi, abtineri? - 7 voturi 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea documentafiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investifii "Reabilitare 
modernizare retele termice primare Gara de Nord - Flora - B-dul Ion 
Mihalache-Str. Av. Popisteanu - B-dul Expozitiei, camin CM3 - camin 
CE14 " 

Cine este pentru? - 45 voturi, impotriv5? - 0 voturi, abtineri? - 7 voturi 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea documentafiei 
tehnico-economice pentru obiectivul de investifii "Modernizare retele 
termice aferente Zona Criingagi" 

Cine este pentru? - 44 voturi, Pmpotrivs? - 0 voturi, abtineri? -8 voturi 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hot i r i re  privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investifii ,,Reamenajare ~ a l a  Studio a Teatrului Odeon" 

Cine este pentru?- 46 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 6 vo t~~r i  

Trecem la Proiect de hotsrare privind utilizarea unor sume din 
fondul de rezerva al bugetuli~i CGMB pe anul 2007 

Cine este pentru? - 41 voturi, Pmpotriv2i? - 0 voturi, abtineri? - 11 voturi 
Acest proiect a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului 
Agenfiei de Reglementare a Nivelelor de Servicii Apa - Canal a 
Municipii~lui Bucuregti (ARBAC) pe anul 2007 

Cine este pentru? - 44 voturi, impotriva? 1 vot (Opr i~an I), abfineri? 7 
voturi(loan A, Berghe9 C, Boto? L, Purcarea S, Bancils M, Meran D, Paliga 
s> 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarare privind cooperarea Consiliului 
Local al sectorului 6 al Municipiului Bucuregti prin Directia Generala 
de Asistenfa Sociala gi Protectia Copilului Sector 6 cu Asociafia Semn 
de Viafa, I n  vederea finantarii gi realiziirii i n  comun a proiectului 
,,Centrul Maternal Sf. Mihail gi Gavril" 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Grupul de consilieri de la PSD nu va vota acest proiect de hotarare 

deoarece este o prevedere din care 25% din aceste fonduri sunt platite unor 
firme de consultant2 9i avocati. Acest proiect ar trebui s5 fie i n  totalitate 
finantat, iar CGMB' s5 dea nirnai strategia iar partea de contributie este 
tocmai aceast5 parte unde se delibereaza fondul ci tre clientela politics. 

D!.consi!ier Goncea Liviu 
Rog pe domnul secretar s2 faca prezenta 

Dl.secretar general Toma Tudor 
-face apelul nominal- 

Sunt prezenfi 47 de consilieri. 
Sunt absenti urmgtorii consilieri : Berbecaru A, B u m b a ~  F, Ciuci M, llie 

R, Mircea V, Radu MI Tudorache Dl Untaru V 

DLpresedinte T5nase Antonel 
Sunt 47 de consilieri, gedinta este statutara. 
Trecem la Proiect de hotarare privind cooperarea Consiliului 

Local al sectorului 6 al Municipiului Bucuretjti prin Direcfia General3 
de Asistenfa Social5 tji Protectia Copilului Sector 6 cu Asociafia Semn 
de Viata, în vederea finantarii tji realizarii I n  comun a proiectului 
,,Centrul maternal Sf. Mihail ~i Gavril" 

Cine este pentru? - 21 voturi, impotrivG? - 0 voturi, abtinel-i? - 20 voturi. 
Acest proiect nu a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotariire privind cooperarea Consiliului 
Local al sectorului 6 prin Directia Generala de Asistenfa Sociala qi 
Protecfia Copilului Sector 6 cu Fundatia Sfinta Irina, i n  vederea 
finantarii ~i realizarii i n  comun a proiectului ,,Centrul de ingrijiri 
Paliative - Hospice ,,Sfinta Irina" 

Cine este pentru? - 38 voturi, TmpotrivZi? - 0 voturi, abtineri?- 9 voturi 
(loan A, Berghe? C, Boto? L, Purcarea S, Bancila MI Meran D, Paliga S, 
B2leanu Dl Opri9an I) 

Acest proiect a fost adoptat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea cooperarii intre 
Administrafia Monumentelor S i  Patrimoniului Turistic $i Parohia ,,Buna 
Vestire qi Sfintul Anton", i n  scopul derularii proiectului ,,Restaurare a 
picturilor Murale de la Biserica Buna Vestire ~i Sf intu l  Anton - Curtea 
Veche din Municipiul Bucureqti,, 

Cine este pentru? - 41 voturi, impotriva? - 0 voturi, abtineri? - 6 voturi 
(loan A, Berghe? C, B o t o ~  L, Purcgrea S, BancilZ M, Meran D) 

Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind abrogarea Hotarbrii C.G.M.B. 
nr.6312007 ~i Pnfiinfarea unei comisii de analiza gi verificare a activitafii 
Administratiei Lacuri Parcuri $i Agrement Buci~regti 

V2I rog sa faceti propuneri. 

Dl.consilier Pirpiliu Stefan 
Partidul Democrat 51 propune pe Doru Prioteasa. 

Dl.consilier Opri~an Ion 
Vreau s2I v2I rog avand i n  vedere ca aceasta comisie a fost votata o 

dat2 qi consilierii au fost votati prin vot secret va propun sa fie aceea$ 
consilieri. 

Dl.pre~edinte Tanase Antonel 
Cine este pentru propunerea domnului Opriqan? - rnajoritatea. 
Membrii propusi sunt urmatorii: Oprisan, I., Prioteasa D., Goncea L. 

Stan N., Petrovici 0. 



Dl.secretar general Toma Tudor 
Persoanele care au fost alese data trecut2 vG rog sa le treceti pe 

buletinele de vot, sa fie vot secret. M i  forfati sa nu cotrasemnez pentru 
legalitate. Nu cZi vreau eu s i  aman un proiect. 

Dl.consilier Giuaula Mihai 
V i  propun s3 vot2m toate trei comisiile de ancheta $i s2 face un singur 

vot, adica facem trei buletine de vot gi vot%m odata. 

DLpre~edinte Tanase Antonel 
Trecem la Proiect de hotarire privind constituirea unei comisii de 

analizg ~i verificare a activitifii Administrafiei Gradina Zoologici 
Bucure~ti ~i Administrafia pentru Supravegherea Si Protecfia 
Animalelor 

V ~ I  rog sZi faceti propuneri. 

Dl.consilier Pirpiliu Stefan 
Grupul de consilieri generali ai P.D. o propune pe doamna luliana Patica. 

Dna.consilier Moise Alina 
Grupul de consilieri ai Partidului Conservator TI propune pe domnul 1 

Petrovici Octavian 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Grupul de consilieri P.S.D. dand dovada de deschidere $i de promovare a 

noilor consilieri "i propune pe domnul Voicu Mihai la ambele comisii. 

Dl.consilier lovici Teodor 
Noi TI propunem pe domnul consilier Marinescu. 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Grupul de consilieri P.N.L. o propune pe doamna Bergheg Carmen pentru 

Administratia pentru Supravegherea gi Protectia Animalelor. 

Dl.consilier Meran Dan 
La comisia de analiza la Administratia Grsdina ZoologicZi iI propunem 

pe domnul Sorin Purcarea. 



Dl.consilier Pirpiliu Stefan 
Grupul de consilieri PD il propune pe domnul Cristian Tudor Popescu 

la Administratia pentru Supravegherea 3i Protectia Animalelor 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Deci, propunerile sunt urmatoarele: 
La Administrafia Grsdina Zoologica Bucure~ti: 
Patica I., Petrovici O., Voicu M., Marinescu I. gi Purcarea S. 

La Administratia pentru Supravegherea 3i Protectia Animalelor: 
lovici T., Berghe? C., Voicu M., Tudor Popescu C. $i Petrovici 0. 

Dl.consilier lovici Teodor 
Av3nd i n  vedere ci5 am Pnceput as dori s5 extindem aceste analize $i 

la R.A.T.B, R.A.D.E.T., Administrafia Str~zilor, Monitorul Oficial. 
Pentru gedinta urmstoare sa elabor3m Si aceste proiecte de hotgrare. 

Avem un institut de arte orientale . . .  ... . . .  

DI.presedinte Tanase Antonel 
Deci gi pentru institutiile de cultura o comisie qi pentru ARBAC. 

Dl.consilier Opt-isan Ion 
Ag vrea ins3 c5 este vremea bilaniului la toate societ5tile comerciale 

sa vina vremea bilantului si la toate societafile sau regiile Primariei prin care 
i n  principal sa analizam toate situatiile financiare ale acestora. Pentru acest 
lucru, cer intrarea In legalitate, prin prezentarea i n  C.G.M.B. a intregii 
activitati de la R.A.T.B., Service Ciclop. 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Legea spune ca toate unitatile subordonate C.G.M.B gi Directiile de 

specialitate din Primarie trebuie s3 participle la ~edintele de consiliu, sa 
acorde tot sprijinul Comisiilor de specialitate $i sa prezinte rapoarte de 
activitate. Rugamintea este sa intrsm Pn legalitate, aceste departamente $i 
unitati subordonate C.G.M.B. s5 participe la aceste sedinte sa acorde sprijin 
comisiilor de specialitate. Avem aproape metri cubi de proiecte de hotsrat-i 
astazi la noi, in sal5. Toate aceste materiale au fost prezentate ieri. Este o 
bataie de joc Pntrucit noi nu putem s2 studiem noaptea Si a doua zi sa 
aprobgm aceste proiecte de hotariri. Ele trebuie si5 fie prezentate de 
directiile de specialitate cu cinci zile inainte. 



Dl.primar qeneral Adriean Videanu 
Cred ca am fost neinspirati ~ 2 n d  am convocat gedinta sgmbata, pentru ca 

suntem cam odihniti. Rugamintea este c2tre pregedintii comisiilor CGMB sa 
igi faci  treaba. Convocati comisiile i n  timp util, eu va acord tot spr-ijinul cu 
Executivul pe care Primaria il are, sunt la dispozitia dvs Dar, din pacate nu 
toti ne facem treaba aga cum ar trebui. Sunt absolut de acord, directorii 
executivului din Primarie au o procedura gi au obligafia sa vina personal la 
fiecare gedinta de comisie a CGMB, anuntati-i va rog i n  timp util. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Am o rug5minte: s2 desfiintam comisia de credite externe. Domnule 

primar general, aceasti comisie nu functioneaza, intre dvs. gi noi, consilierii 
acestei comisii avem o doamn5 director. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Domnul Goncea, intre dvs. gi mine nu este nimeni. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Chiar cer gi doresc desfiintarea acestei comisii care nu functioneaza 

deloc, de trei ani. Nu inteleg de ce am mai infiintat-o. Numai dvs sunteti 
ri3spunzator de creditele externe, numai dvs $titi ce faceti cu banii acegtia, 
no1 nu. Hai sa nu ne mai faceti $i pe noi parta$i la ceea ce faceti dvs. 

Dl.pre$edinte Tanase Antonel 
Nu are treab2 domnul primar general cu ceea ce facem noi. 

Dl.consilier goncea Liviu 
Pai domnul primar general a numit-o pe acea doamna. 

Dl.consilier Stan Ion 
AvGnd in  vedere ca Alianta PNL-PD este decedatg pGna v i  Ismuriti 

dvs.problemele gi pentru c3 este gi presa de fat i ,  propun s2 facem Inca un 
referendum cum doresc bucuregtenii sa fie cheltuiti banii lor pe urm2torul an 
gi jumatate, pentru ca aceste proiecte sau aceste materiale cum a spus 
colegul Baleanu le primim cu o zi inainte, nu avem cum s i  le studiem. 
Atunci, facem un referendum cum doresc bucuregtenii sa fie cheltuiti banii 
lor pe un an gi jumatate de mandat gi al CGMB gi al dvs. ca primar. Cred ca 
este o chestiune de transparent& 



Dl.consilier Bsleanu Dorin 
Comisia de utilitati a avut pe ordinea de zi peste 10 proiecte de hot5rAri. 

Aceste proiecte s-au prezentat ieri, deci depinde de directiile de specialitate 
s5 ne informeze gi membrii comisiei colaboreaz8 cu ei. Dar daca nu se 
prezinta aceste materiale cum sa le analizam stimate domnule primar 
general? Deschiderea dvs. o apreciem. Aceasta problemA a CGMB cu 
directiile de specialitate este veche 9i de fiecare data aceea9i problemA se 
Intimpla. 

Dl. presedinte Tanase Antonel 
Pana la completarea b~~letinelor de vot, trecem la Proiect de hot5rAre 

privind aprobarea statului de functii a1 Politiei Comunitare a Municipiului 
Bucuregti pe anul 2007 

Cine este pentru?- 38 voturi, impotrivii? 0 - voturi, abtineri? - 9 
voturi 
Acest proiect a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind repartizarea posturilor de 
personal neclerical pentru cultele recunoscute din Rominia 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Vreau s3 gtiu gi eu cum s-a facut repartizarea acestor costuri care sunt 

repartizate de la bugetul local. Biserica Armeanii are doua sute de oameni 
o,ol procent, 15 locuri. Biserica Greco-Catolics are 7558, 1,39 procent gi are 
la jumatate posturile. Biserica Evanghelica din RomGnia are o data I 1  
posturi, Biserica Evanghelicii Rom5na are 12 posturi, ei 'impreung avand un 
procent de 5000 de oameni. Care este sistemul pe care s-a fiicut aceasta 
repartizare, algoritmul? Ori facem o repartizare profesional3, ori o facem pe 
interese. Nu 'intelegem care este repartizarea acestora. Avem aici Biserica 
Penticostala are 0,28 gi 20 de posturi. Ce inseamna asta? Ori sa arn5nam 
acest proiect $i s5 ni se explice pe baza caror criterii s-au facut repartizsrile 
de posturi. La 200 de oarneni sunt 13 posturi 9i la 2000 de oameni 3 posturi. 

Dl.primar qeneral Adriean Videanu 
Domnule pre$edinte, domnule consilier, v2 impartZi9esc ingrijorarea 

pentru acest lucru, dar va rog s3 ma credeti c5 s-a facut de comun acord cu 
reprezentantii tuturor cultelor. 



Dl.consilier Pop Romeo 
in calitate de pregedinte a1 Comisie de cultura , culte, am asistat la 

intslnirea cu reprezentantii cultelor. Vreau sZi v5 fac o subliniere, domnule 
Giugula, ei sunt plstiti din alocaSii de la bugetul de stat. S-au aprobat la 
nivelul bugetului de stat 1027 de posturi, din care 853 apaqineau Bisericii 
Ortodoxe Romsne pe baza sondajului din 2002, Biser'ica Ortodoxi Roman5 
a renuntat la 8 post~lri, care pe baza lntelegerii s-au adiiugat la ceilalti. Cei 
care au mai mutt, este vorba de portar, lngrijitor au o serie de adaposturi. 
Avem un proces verbal semnat de toate cultele care e ata$at la proiectul de 
hotarare $i cum spunea domnul primar general, este lntelegerea lntre ei, iar 
noi nu platim nimic. Este o alocatie de la bugetul de stat. 

Dl.primar general Adriean Videanu 
Cultele au alte principii dec3t cele politice. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Nous pre$edintia comisiei de culte ni se pare oculta. 

Dl.consilier Prioteasa Doru 
Domnule Giugula, puteti si-mi spunefi cati bani aveti la dvs? Aceia sunt 

banii dvs. restul sunt banii cetatenilor, nu ai nostrii. Sunt banii cet2tenilor. 

Dl.consilier Giugula Mihai 
Proasta educatie nu face parte din C.G.M.B. 

Dl.pre~edinte Tanase Antonel 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotar$re?- 39 voturi, 'impotrivi3? 

0 voturi, abtineri? - 8 voturi. 
Acest proiect a fost aprobat. 

Dl.consilier Goncea Liviu 
Chiar nu va e rugine? Ati ~~mplu t  parcarea de BMW-uri $i Audi $i 51 

intrebati pe Doru c2ti bani are la el? 

Dl.primar general Adriean Videanu 
A$a bine decursese ~edinta de azi gi v5 certati la sfsrgit? 
-se trece la procedura de vot secret- 



Dl.consilier Murq Calin 
PROCES- VERBAL 

lncheiat azi, 31.03.2007, referitor la infiintarea comisiei de analiza 2i 
verificare a activitafii Administratiei Gradina Zoologic3 

1. Dna. Paiica I. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 35 
Voturi impotriv5 - 1 vot 

2. DI.Petrovici 0. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 35 
V o t ~ ~ r i  impotriva - I 

3. Dl. Voicu M. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru 36 

4. Dl Marinescu I. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 36 

5. DI.Purc3rea s. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 36 
Se declara alegi : Patica I., Petrovici 0, Voicu M, Marinescu I $i 

Purcarea S. 

PROCES- VERBAL 
A 

lncheiat azi, 31.03.2007, referitor la infiintarea comisiei de analiza 2i 
verificare a activita{ii Administratiei pentru Supravegherea Animalelor 

I .  Dl. lovici V. 
Voturi valabil exprimate - 33 
Voturi pentru - 33 

2. Dna. Bergheg C. 
Voturi valabil exprimate - 33 
Voturi pentru - 33 



3. Dl. Voicu M. 
Voturi valabil exprimate - 33 
Voturi pentru 33 

4. Dl Tudor Popescu C.. 
Voturi valabil exprimate - 33 
Votul-i pentru - 32 
Voturi Smpotriva - 1 

5. DI.Petrovici 0 .  
Voturi valabil exprimate - 33 
Voturi pentru - 33 
Se declar5 alegi : lovici V. Bergheg C., Voicu M., Tudor Popescu C $i 

Petrovici 0. 

PROCES- VERBAL 
A 

lncheiat azi, 31.03.2007, referitor la infiintarea comisiei de analiz5 $i 
verificare a activitstii Administraiiei Laczuri, Parcuri qi Agrement Bucure~ti 

I. Dl, Oprigan I, 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 35 

2. DI.Prioteasa D. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 36 

3. Dl. Goncea L. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru 36 

4. Dl Petrovici 0. 
Voturi valabil exprimate - 36 
Voturi pentru - 35 
Voturi Pmpotriva - 1 

5. D1.Stan N. 
Vo t~~ r i  valabil exprimate - 36 



Voturi pentru - 36 
Se declar5 alegi : Oprigan I., Prioteasa D., Goncea L., Petrovici O., 

Stan N. 

DLpresedinte T5nase Antonel 
Declar Tnchise lucr%rile 9edintei de azi 

SECRETAR GENERAL 
AL MUNlClPlULUl BUCURESTI * 
CONSILIERI, 

Redactat si*> , 
Eftimie D. ./: 
Voicu R 
Ispas % - 




